
Bridge, Distrikt Bornholm, klubledermøde 21. oktober 2023, kl. 10.00 

 

Hos Jens Toft, Hasle. 

Deltagere: Kresten Jensen RBF, Hans Peter Sonne, H-RB, Hans Jørn Mouritsen, NB, Jørn 

Blem NKB, Jan Erik Pedersen, PB, Jane Sonne-Hansen SB, Jens Toft, Anette Stæhr, Svend-

Aage Holmstrøm, Niels Fensbo, Ulla Fink og Anders Gummesen. 

 

1. Økonomi, halvejsstatus. 

Kontingent er steget, tilmeldingsgebyrer øget.  

Underskud 12.000 kr. pr. 20.10.2023. Samlet underskud forentes at blive 5.000 kr. 

Underskud 2024 forventes at blive 3.500.  

Underskud 2025 forventes at blive 7.000. 

Egenkapital ultimo 2025 forventes at blive 25.000 kr. 

Øge indtægter fx. vinsponsor. Forhøje kontingent. Forhøje deltagergebyr. Danish Crown, 

Arbejdernes Landsbank som sponsor? 

   

2. Forslag til vedtægtsændringer – fremlæggelse, så klubberne kan se på dem inden 

generalforsamlingen. Ændring i valgperiode. Andre ændringer for at gøre vedtægterne 

mere nutidige. Ændring af regnskabsperiode til kalenderår. 

Forslag om at sekretær også vælges på generalforsamling. 

§ 6 bestyrelse er beslutningsdygtig når 3 medlemmer deltager. 

 

3. Undervisning. Begynderundervisning, status over begynderundervisning sæson 2022/23 

og 2023/24. Undervisning for øvede spillere, hvordan gik undervisningen, skal vi 

gentage den. Virksomhedsbridge. 

18 deltager i sæson 2022/23, de er fordelt ud i klubberne, flere par har deltaget i 

Bridgefestivalen i Svendborg. 



I indeværende sæson er der 12 deltagere, fordelt på hele Bornholm 

I RBF har der være arrangement for LandboUngdom, der var 12 tilmeldte og 4 dukkede 

op. Det resulterede ikke i nye medlemmer for nuværende. 

Forslag om at høre Lions Club, Danish Crown, Jensen, Ole Almeborg eller andre 

foreninger med et arrangement en lørdag sidst i august / først i september eller om 

foråret 3 lørdage med 2 ugers interval. 

Nye turneringsspillere fra begynderholdene er inviteret til kursusdag 4. november 2023. 

Kursus for øvede spillere. Det kræver 20 deltagere for at arrangementet ikke giver 

underskud.  

 

4. Bornholmsmesterskaberne. Hvordan skaffer vi flere deltagere. TL til 

Bornholmsmesterskaberne. 

Hvorfor er der færre som ønsker at deltage i furneringerne. Udarbejde spørgeskema til 

medlemmerne. Med formål om at få fakta oplysninger. Ulla og Niels vil gerne være med 

til at udarbejde spørgeskema. 

Udpege medlemmer til at deltage i turneringerne. 

Der er to TL som er stoppet. Vi mangler TL. 

Der mangler uddannede TL. 

Forslag om at TL evaluerer indsatser. 

Der mangler information om ændringer i reglerne til TL. 

 

5. Uden Ø’s arrangementer. Hvordan øger vi interessen. 

Bridgefestival i Svendborg har fået færre deltagere fra Bornholm. Forbundet yder tilskud 

med 12.000 kr. til deltagelse i mesterskaber. 

Seniorhold, seniorpar, har ikke mange deltagere fra Bornholm 



DM for klubhold her er det kun hold fra RBF som ønsker at deltage. Her betaler DBF 

6.000 kr. og der betales ikke deltagergebyr. 

 

6. Hvordan skaffer vi nye medlemmer. Promotion-arrangementer. Pressedækning. 

Facebook annoncering. 

Facebook push til at målrette indsatsen. Det koster et beløb for at målrette indsatsen. 

RBF ønsker at oprette en facebook gruppe – søger en administrator. 

 

7. Eventuelt 

Jørn Blem, ønsker at arrangere forårsturnering. Sidste mandag i april og yderligere 4 

mandage i maj. 

 


